
Bestyrelsesmøde i afd. 12 

Tirsdag den 22/3-2022 kl. 19:00 

 

Tilstede: Claus, Bent, Maria, Johnny og Jytte 

Dagsorden: 

1.: Claus har meldt sig som referent og blev valgt. 

2.: Hvad skal vi lave i afdelingen. 

 Ældretur Bent undersøger denne tur. Bent kommer med forslag til næste møde. 

Noget for børn og unge, der er forslag om Djurs Sommerland, Ree Park Maria undersøger 
forslag om slut august. 

3.: Trappevask vi vil gerne have lagt måtterne lagt ned efter trappevasken. Bent undersøger om det kan 
lade sig gøre med kontoret. 

4.: Referat sendes ud på E-mail til bestyrelsesmedlemmerne og suppleanter 

 Maria: mariafolkmann@live.dk 
 Bent: bent@eibner.dk 
 Jytte: jyttepedersen@stofanet.dk 
 Johnny: jhelarsen@hotmail.dk 
 Claus: cbakmann@gmail.com 

5.: Skift af router til stofanet, dette gør Claus 

6.: Maria vil søge kommunen om frø til vildmarksblomster. Vi laver næste møde til et temamøde om de 
grønne arealer. Vi inviterer Gordon og Dorthe for at finde ud af hvad der kan lade sig gøre. 

7.: Faste dagsordens punkter 

Opfølgning fra sidste møde 
Bordet rundt  

8.: Næste beboermøde bliver torsdag den 8.september 2022 kl.: 19:00 Neptunvej 70 kld.  

9.: eventuelt intet 

 

  


